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Datum vaststelling college:  8 april 2025 

Van het college van B&W 

Aan Gemeente Laren - Gemeenteraad 

Portefeuillehouder Groot, F.K. de 

Informatie bij S. Elkan,  

 Medewerker Ruimtelijke Ontwikkeling 

 
Onderwerp 
Startbijeenkomst Thematafel Duurzaamheid 
 
Portefeuillehouder 
Groot, F.K. de 
 
Openbaar 
Ja 
 
Kennisnemen van 
De startbijeenkomst van de Thematafel Duurzaamheid die op 13 maart plaatsvond.  
 
Aanleiding (inleiding) 
Al geruime tijd bestond er binnen onze gemeente de wens om een thematafel te 
organiseren op het gebied van duurzaamheid, met als doel onze inwoners te betrekken 
bij de complexe vraagstukken die momenteel spelen, en om gebruik te maken van de 
aanwezige expertise in ons dorp. Onder andere is dit opgenomen in het Koersdocument 
Duurzaamheid en Klimaat 2023-2027 (Bijlage 1). Begin maart vond de eerste bijeenkomst 
plaats, in samenwerking met gemeente Blaricum. We hebben een aantal inwoners 
uitgenodigd om met ons mee te denken over duurzaamheid en de invulling van de 
thematafel. Met deze informatienota informeert het college de Raad over het verloop van 
de startbijeenkomst.  
 
Kernboodschap 
Op 13 maart vond de startbijeenkomst van de Thematafel Duurzaamheid plaats. Het 
initiatief werd goed ontvangen, en de inwoners toonden veel enthousiasme. We begonnen 
de bijeenkomst met een uitleg over de duurzaamheidsprojecten die momenteel spelen bij 
de gemeente. Bijvoorbeeld de voortgang van de Regionaal Energiestrategie (RES), het OER 
traject (Opwek van Energie op Rijksvastgoed), het Soortenmanagement Plan, en het 
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Nationaal Isolatieprogramma (waar inmiddels 216 huishoudens zich voor hebben 
aangemeld). Daarna hoorden we van de deelnemers waar zij zich mee bezig houden op 
het gebied van duurzaamheid. Het was een levendige discussie waar een aantal nuttige 
inzichten uit zijn gekomen. 
 
Inwoners hebben behoefte aan informatie en richting 
De deelnemers gaven aan behoefte te hebben aan duidelijke informatie en richting van de 
gemeente. Vooral op het gebied van netcongestie is er behoefte aan 
informatievoorziening vanuit de gemeente. Berichtgeving in de media over 
verduurzaming en netcongestie is verwarrend en vaak tegenstrijdig. Door de complexiteit 
van dit vraagstuk, weten veel inwoners niet welke stappen ze het beste kunnen zetten.  
 
Concrete actiepunt: organiseer een voorlichtingsevenement  
We willen als gemeente aan de slag met bovenstaand vraagstuk, om inwoners beter te 
ondersteunen via informatievoorziening. Een idee is om iemand van de netbeheerder uit 
te nodigen om uit te leggen hoe het ervoor staat in onze gemeente. Daarnaast zou die 
persoon vragen kunnen beantwoorden van inwoners. We gaan samen met de deelnemers 
van de Thematafel in gesprek over hoe dit vorm de te geven.  
 
Vervolggesprekken over vorm Thematafel 
Hoe de Thematafel precies wordt vormgegeven staat nog niet vast. Hierover gaan we 
verder in gesprek met de deelnemers. Een aantal belangrijke onderwerpen zijn besproken 
waar nog geen concrete actiepunt uit is gekomen. Onder andere, hoe we duurzaamheid 
definiëren (is dit een breed begrip, of alleen de energietransitie), hoe de gemeente 
initiatieven vanuit de samenleving beter kan ondersteunen, hoe er duidelijker 
gecommuniceerd kan worden, en hoe we verder met elkaar in gesprek willen blijven. 
Deze onderwerpen zullen de komende tijd verder besproken worden met de deelnemers.  
 
Consequenties 
- 
 
Duurzaamheid 
De Thematafel Duurzaamheid is in leven geroepen om inwoners te laten mee denken en 
mee praten over duurzaamheid. 
 
Communicatie 
Er is een verslag gedeeld met de deelnemers (bijlage 2). Vervolgstappen worden met de 
Raad gedeeld in Raadsinformatiebrieven. 
 
Vervolg 
We gaan aan de slag met wat er tijdens de startbijeenkomst is besproken. Tijdens de 
bijeenkomst zijn er concrete vervolgstappen afgesproken. Bijvoorbeeld dat de inwoners 
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graag geïnformeerd willen worden over de stand van zaken in onze gemeente met 
betrekking tot netcongestie. De gemeente zal, in overleg met de inwoners, hier een 
gelegenheid voor organiseren. Er zijn ook een aantal thema’s aangeduid waar geen 
concrete afspraken over zijn gemaakt. Om dit te concretiseren, worden er 
vervolgafspraken ingepland om verder in gesprek te gaan met de inwoners. 
 
Bijlagen 
Bijlage 1: Koersdocument Duurzaamheid en Klimaat 2023-2027 
Bijlage 2: Verslag Thematafel Duurzaamheid 
Bijlage 3: CO2 Uitstoot Laren 
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